
Protokół Nr XLVI/2023 
z XLVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 11 sierpnia 2023 r. 

XLVII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy 
Adamów llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 09:07, a zakończono o godz. 09:58 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

8. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
13. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Radni nieobecni: 

1. Pan Kuryło Jacek Marian 
2. Pani Polakowska Urszula Mariola 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Adam Walczak 
3. Pan Piotr Szmidt 
4. Pani Anna Skóra 
5. Pan Marek Barcicki 
6. Pani Alicj a Zawiślak 
7. 
8. Pani Magdalena Drożdż 
9. Pani Aneta Moryń 

10. Pani Ewa Nogas 

- Wójt Gminy Adamów. 
- Z-ca Wójta Gminy Adamów. 
- Sekretarz Gminy Adamów. 
- Z-ca Skarbnika Gminy Adamów 
- Radca prawny. 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Adamowie z siedzibą w Potoczku. 

- Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Jacni 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Adamowie. 
- Inspektor d/s gospodarki gruntami. 

Lista obecności osób zaproszonych (Zał. Prot. Nr 2) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg publicznych do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie pism. 

11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XLVI sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 13, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy, poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 

Wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów, poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XLV sesji VIII kadencji z dnia 
07 lipca 2023 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 
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Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stecko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 3) 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Krzysztof Grela głosował 
za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji w głosowaniu ręcznym imiennym. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XLV sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 07 lipca 2023 roku został przyjęty. 

Ad4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Anna Skóra - Zastępca Skarbnika Gminy Adamów podkreśliła, że zmiany, które zostały 
wprowadzone do wieloletniej prognozy finansowej, mają swoje odzwierciedlenie w zmianach 
uchwały budżetowej. Następnie omówiła ich zakres, wymieniając: dowóz uczniów do szkół 
na terenie gminy Adamów, zwiększenie środków na zakup samochodu ciężarowego 
z osprzętem do zimowego utrzymania dróg, wykonanie projektu oświetlenia ulicznego przy 
drodze gminnej numer 110-850 L w miejscowości Trzepieciny. Ponadto zaznaczyła, 
iż, oszczędności, które uzyskano w zadaniach inwestycyjnych, wykonanych w ramach 
funduszu sołeckiego przeniesiono na wydatki bieżące sołectw. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Zastępca Skarbnika Gminy Adamów odczytała 
projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 7) 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Krzysztof Grela głosował 
za przyjęciem uchwały w głosowaniu ręcznym imiennym. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 8) 
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Zastępca Skarbnika Gminy Adamów odczytała projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Krzysztof Grela głosował 
za przyjęciem uchwały w głosowaniu ręcznym imiennym. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 10) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg publicznych do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 

Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy Adamów podkreślił, że radni dostali projekt niniejszej uchwały 
wraz z dokumentami przekazanymi w załączeniu do zawiadomień o XLVI sesji. Jednocześnie 
poinformował radnych, że nie został do w/w projektu dołączony podkład mapowy. Sekretarz Sznidt 
wyjaśnił, iż w dniu wysłania materiałów Zarząd Powiatu Zamojskiego przesłał jeszcze jedną opinię 
dotyczącą drogi w Malinówce. Chcąc uniknąć ewentualnych błędnych oznaczeń i nieporozumień, 
poprawny załącznik graficzny radni otrzymali w dniu sesji. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy Adamów odczytał 
projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Krzysztof Grela głosował 
za przyjęciem uchwały w głosowaniu ręcznym imiennym 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
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Pani Ewa Nogas - Inspektor d/s gospodarki gruntami omówiła zasadność zbycia nieruchomości, 
informując, iż już wcześniej radni wyrazili wstępną zgodę na jej sprzedaż. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Inspektor odczytała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Krzysztof Grela głosował 
za przyjęciem uchwały w głosowaniu ręcznym imiennym. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14) 

Ad. 10. Rozpatrzenie pism. 

Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie informujące, iż wniosek gminy 
Adamów w zakresie demontażu, zbierania, transportu oraz unieszkodliwiania odpadów 
zawierających azbest, pozytywnie przeszedł wstępną weryfikację i został wprowadzony na listę 
rezerwową zadań kwalifikujących się do finansowania w formie dotacji w roku 2023. 

Radny Tomasz Michałuszko odczytał pismo Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Lublinie 
przedstawiające stanowisko dotyczące domniemanych nieprawidłowości w obrocie drewnem 
w Nadleśnictwie Zwierzyniec sugerowane przez radnego Jana Teterycz i wygłoszone w trakcie 
obrad sesji Rady Gminy Adamów w dniu 25 kwietnia bieżącego roku. Regionalna Dyrekcja Lasów 
Państwowych w Lublinie poinformowała, że przeprowadzone czynności kontrolne nie stwierdziły 
naruszenia przepisów w obrocie surowcem drzewnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że indywidualne odpowiedzi do każdego z radnych, 
zostaną rozdane po sesji. 

Przekazano informację o utrudnieniach w ruchu drogowym w związku z planowanym na 16 i 17 
sierpnia 2023 roku wyścigiem kolarskim. 

Radny Jan Kawałko odnosząc się do powyższego pisma, podkreślił, że organizatorzy wyścigów 
kolarskich ustalając termin rywalizacji, powinni brać pod uwagę rolniczy charakter gminy. 
Radny podkreślił również, że utrudnienia w ruchu drogowym wpłyną na możliwość poruszania 
we wskazanym terminie maszyn rolniczych, co może doprowadzić do opóźnienia żniw. 

Radca prawny oraz Wójt podkreśli, że powyższe wydarzenie sportowe nie jest organizowane przez 
Gminę. Ponadto w dalszej części wypowiedzi poinformowano radnych, że organizator nie ztożył 
do Urzędu Gminy wniosku w sprawie zaopiniowania terminu wyścigu oraz wyrażenia ewentualnej 
zgody. Podkreślono również, że wyścig ten ma charakter ogólnokrajowy. 

Ad. 11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 



Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów poinformował, że na jednym z portali 
społecznościowym zamieszczono nieprawdziwe informacje dotyczące rzekomych 
nieprawidłowości w działaniach Wójta oraz Rady, po czym odczytał opublikowany tekst, który 
dotyczył przede wszystkim budowy utwardzonej drogi w miejscowości Adamów Kolonia, mającej 
służyć jedynie osobie prywatnej. 
Wójt, odczytując treść zamieszczonych informacji, jednocześnie udzielał niezbędnych wyjaśnień 
oraz odpierał zarzuty opublikowane w sieci, po czym, podkreślił, że wszystkie decyzje dotyczące 
inwestycje podejmowane są wspólnie z Radą, dlatego na najbliższym posiedzeniu Komisji Stałych 
zawnioskuje o szeroką dyskusję w powyższej sprawie. 

Wójt Dariusz Szykuła poinformował również o pojawieniu się artykułu, w któiym przekazano 
opinii publicznej informacje, iż przy realizacji budowy jednej z dróg gminnych, pęknięciom uległ 
budynek prywatny. Wójt podkreślił, że nie neguje możliwości wystąpienia takiego zdarzenia, 
jednakże, aby potwierdzić związek pomiędzy pracami związanym z budową drogi a powstałymi 
pęknięciami, należy wykonać stosowne ekspertyzy. Wójt ponadto zaznaczył, że przy okazji budowy 
tej drogi firma, która była wykonawcą na podstawie umów cywilno-prawnych równała działki 
osobom prywatnym. Stanowczo również podkreślił, że Wójt nie wpuszczał na posesje 
mieszkańców żadnego oraz dodał, iż przed budową drogi położona była tam trylinka, po której 
poruszały się ciężkie pojazdy jadące do pobliskiego tartaku. 

Radny Jan Kawako poprosił o oczyszczenie chodnika w miejscowości Rachodoszcze, natomiast 
radna Bożena Skiba o wycięcie zakrzaczeń przy drogach gminnych, dojazdowych do pól. 

Ad. 12 Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zamknęła XLVI sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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